
 

 
Memo 

 

 

 

1 

A
L
G

 B
C

R
 0

0
3

 

 

 

 

AAN :  de leden van de raad  

VAN :  wethouder Sni jders  

C.C.  :   

DATUM :  25 mei  2020 

BETREFT :  Beantwoord ing rondvraag  W est land Verstandig  inzake cont inue b l i jk  van  n ie t  

goed verwerken  huishoudel i jk  a fva l  

 

 

Aanleiding  

Ten behoeve van de rondvraag  van  de raad  van  26 mei  2020 ,  z i jn  door  de f ract ie  W V vragen ge-

s te ld  inzake cont inue b l i jk  van n ie t  goed verwerken huishoudel i jk  a fva l .  

 

Inleiding door  de f ract ie  

De afva lhef f ing  is  fors  omhoog gegaan en desaln ie t temin neemt de kwal i te i t  z ienderogen af .  Nog 

s teeds is  er  verwarr ing over  welke bakken bui ten geplaats t  moeten worden getu ige b i jgaande f o-

to ’s  en ook de mi l ieu -e i landen zien  er  absoluut  n ie t  u i t .   

 

West land Verstandig s te lde daar a l  eerder  vragen over ,  maar b l i jkbaar is  nog s teeds n ie t  opget r e -

den.  

 

Vraag 1  

Wat gaat  de wethouder h ier  aan doen?  

 

Vraag 2  

Voor wat  betre f t  de afva lbakken:  wanneer word t  nu duide l i jk  aangegeven wanneer welke bak 

wordt  opgehaald?  

 

Antwoord 1  en 2  

Afgelopen weekend zi jn  er  b i j  d i verse mi l ieuei landen vo ora l  vo l le  g lasbakken en g las bu i ten de 

bakken geconstateerd.  De g lasbakken zi jn  a fge lopen week vo lgens het  regul iere schema geleegd.  

Overvol le  bakken zi jn  onder normale omstandigheden een inc ident .  Moge l i jk  is  nu het  mooie He-

melvaartsweekend in  Coronat i jd  oorzaak van he t  ext ra  aanbod van g las a fge lopen weekend.  Ti j -

dens het  weekend is ,  om onvei l ige s i tuat ies  te  voorkomen,  b i j  enkele bakken in  drukke gebie den 

het  g las naast  de bakken weggehaald.  Met  de contractant  wordt  over legd om de komende t i jd  zo -

genaamde kr i t ische g lasbakken d ie  na h et  weekend vaker  (b i jna)  vo l  z i jn  de komende t i jd  ext ra  te  

legen.  

Wat  betref t  de ondergrondse conta iners  (n ie t  z i j nde g las)  is  de gemeente me de contractant  in  

over leg  om de f requent ie  voor  het  led igen te  verhogen van  2 keer per  week naar 3 keer per  week.  

Daarmee hopen we te  voorkomen dat  de ondergrondse conta iners  vo l  komen te  z i t ten.  

Di t  is  zo lang d i t  vanwege Corona noodzakel i jk  is .  

 

Het  is  n ie t  s t ructureel  voor  a l le  bakken nodig,  we l l icht  wel  voor  een aanta l  k r i t ische in  de kernen 

en/of  b i j  supermarkten .  

 



 Memo 
 

 

 2  

 

 

Onduidel i jkheden over  data voor het  aanbieden van bakken spelen inderdaad een ro l  s inds de 

n ieuwe wi j ze van  inzamelen van papier .  Vanaf  2020 wordt  het  oud papie r /kar ton n ie t  meer in  de 

avond ingezameld d .m.v.  vr i jwi l l igers ,  maar d.m.v.  inzamel ing door een contrac tant .  Met  deze  

overs tap  zi jn  he laas problemen onts taan rond de  afs temming van data met  de afva lka lender op  de 

websi te  van de gemeente.  In  over leg met  de con tractanten zi jn  de meeste verschi l len e r  inmiddels  

u i tgehaald,  maar e r  wordt  hard gewerkt  aan het  op lossen van resterende zaken.   


